
Україна, це велика аграрна країна, тому нам важливо розвивати 
співпрацю. На цьому наголосив радник Посольства Франції в Україні з 
питань сільського господарства Н. Перрен. 

«Інтенсивність співпраці та наукового обміну між Україною і Францією 
сьогодні зменшилася. Я пояснюю колегам, що Україна, це велика аграрна 
країна, тому нам важливо розвивати співпрацю. Особливо зараз, коли в 
Україні проходять реформи в галузі науки і освіти», – заявив Н. Перрен на 
заході, який відбувся 21 травня в рамках Днів сільськогосподарської освіти і 
науки Франції в Україні, на базі Інституту водних проблем і меліорації 
Національної академії аграрних наук України. На його думку, сприяти 
співпраці в аграрній сфері між двома державами може насамперед 
стабілізація геополітичної ситуації в Україні. 

«Наразі в Україні працює більше 20 французьких підприємств. Ці 
підприємства дуже добре інтегрувались в українські реалії, вони приймають 
на роботу українських спеціалістів, сприяють їх навчанню, і прекрасно тут 
себе відчувають. Такі компанії є важливими гравцями в економічному 
просторі», – підкреслив Н. Перрен. 

«Зараз ми хочемо піти далі – розширити наші стосунки в рамках 
Асоціації. Працюємо на те, щоб збільшити український експорт в 
Європейські країни та розширити експорт продукції з Франції», – зауважив 
французький дипломат (Україна, це велика аграрна країна, тому нам 
важливо розвивати співпрацю – Николя Перрен // Національна академія 
аграрних наук України (http://uaan.gov.ua). – 2015. – 21.05). 

 


